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§ 19 
Översyn av hastighetsgränser i Bromma, Rinkeby-Kista, Enskede-
Årsta-Vantör, Farsta och Skarpnäck 
Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

Beslut 

1. Remissen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

2. Omedelbar justering. 

 

Ärendet  
Trafikkontoret har remitterat ett förslag till nya hastighetsgränser i bl.a. 

Rinkeby-Kista stadsdelsområde. Översynen av hastighetsgränserna är en del i 

arbetet med att utveckla Stockholm mot Vision 2040 och ingår i genomförandet 

av stadens framkomlighetsstrategi. Förvaltningen är positiv till att trafikkontoret 

tar hänsyn till fler parametrar än tidigare vid val av hastighetsgränser. De 

förändringar som trafikkontoret föreslår medför att fler gator i området får sänkt 

hastighetsgräns än höjd. Så vitt förvaltningen kan bedöma finns inget att erinra 

mot de förslag till ändringar som trafikkontoret föreslår.  

 
Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 7 mars 2017.  

Dnr 1.5.3.-682-2016. 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Mia Päärni (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet med 

förvaltningens förslag.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


